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Dana 4. prosinca ove godine održana je I. Redovna godišnja skupština naše Udruge.
Skupština je, zahvaljujući Ravnateljstvu bolnice u Klenovniku, održana u velikoj dvorani bolnice.

Skupštini je, osim većeg broja redovnih članova Udruge, počasnih članova Udruge,
prisustvovao i veći broj gostiju, između ostalih: predstavnici Tvrtke Roch, Tvrtke Pharma Swiss,
predstavnice Onkološkog društva medicinskih sestara Hrvatske i dr. Zbog zauzetosti ravnatelja
Bolnice Dr.Golub Andrije učesnike i goste pozdravio je Dr. Vilim Kolarić. Nakon što je na
prijedlog predsjednika Udruge g.Ćordaša izabrano radno predsjedništvo, Skupština je započela
s radom.
Prisutne je pozdravio predsjednik Udruge, u kratkim crtama iznio osnovne ciljeve i zadatke
Udruge. Nakon njega gđa Štefanija Pintarić, dopredsjednica Udruge upoznala je prisutne s
dosadašnjim radom, te se zahvalila svima koji su pomogli u organizaciji rada Skupštine.

Izvješće o članstvu i financijskom poslovanju podnijela je tajnica i blagajnica Udruge gđa
Kapitarić Božena. Udruga trenutno ima 37 članova ,a na računu ima 2467,88 kuna.
U sklopu Skupštine iskoristili smo prisutnost Dr. Nabila Shalfea iz bolnice Jordanovac, u
Zagrebu koji nam je pod pokroviteljstvom Farmaceutske firme ROCH održao edukativno
predavanje na temu "Nove mogućnosti liječenja raka pluća ne-malih stanica".

Poslije pozdrava VMS Marice Mišćanšćuk, predsjednice Onkološkog društva medicinskih
sestara Hrvatske i glavne sestre Bolnice Klenovnik gđe. Ivanke Kovačić Skupština je završila s
radom.
Veliki doprinos uspješnosti rada i ugodnoj atmosferi pridonio je,s nekoliko pjesama muški
pjevački ansambl ADAGGIO iz Ivanca, na čijem im se sudjelovanju i ovaj put zahvaljujemo.

Nakon toga održano je neformalno druženje članova Udruge.
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